


PRÒXIM NÚMERO D'El Veïnat

El pròxim número d' El Veïnat corresponent al mes de
agost i setembre est arà en el carrer el dimecres 24 d’agost
amb un especial dedicat a les festes de setembre. Si voleu
col·laborar en aquest número recordeu que haureu d'entre -
gar els vostres escrit s fins el 10 d’agost. 
No oblideu que per a qualsevol consult a podeu telefonar al
96 696 08 65 o cont actar amb nosaltres en la nostra adreça
electrònica elveinat@yahoo.es Gràcies.

Coordinació d’Emergències..............................112
Policia Local (urgències)...................................606 34 07 40
Guàrdia Civil......................................................96 547 01 03
Creu Roja...........................................................96 547 05 27
Hospital General d'Elda.....................................96 698 90 01
Centre de Salut 96 696 02 11/ 96 696 01 49 / 96 696 03 51
Parc Comarcal Bombers....................................96 538 50 80

Ajuntament . . . . .96 696 03 11 / 96 696 04 00 / 96 696 04 02
Asociación de Amas de Casa  . . . . . . . . . . . . . .96 547 28 89
Asociación contra el Cáncer  . . .96 547 27 22 / 96 547 05 88
Associació de minusvàlids COM TU  . . . . . . . . .96 547 13 58
Asociación de Donantes de Sangre .......................635699437
Aqualia............(avaries) 902136013.....(consultes)902186018
Camp de Futbol  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 08 90
Casa Cultura  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 09 14
Casa Museu Azorín  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 07 15
Cementeri  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 07 53
Centre de Dia  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 02 28
Centre de Drogodependències  . . . . . . . . . . . . .96 539 81 42
Centre Esportiu Monòver  . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 12 17
CFPA Freire  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 07 96
Centre Ocupacional El Molinet . . . . . . . . . . . . . .96 547 28 17
Comissions Obreres . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 538 79 47
Correus . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 13 91
Direcció General de Formació . . . . . . . . . . . . . . .900 100 785
Associació Dependència i Família Nit i Dia........... 96 5472516
Informació de Carreteres . . . . . . . . . . . . . . . . . . .900 123 505
Informació de la Generalitat  . . . . . . . . . . . . . . . .900 539 393
Institut Valencià de la Dona  . . . . . . . . . . . . . . . .96 522 37 47
Jutjat de Pau  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 01 07
Llar del Pensionista  . . . . . . . . . .96 696 07 80 / 96 696 04 52
Mercat Municipal  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 08 72
Museu d'Arts i Oficis . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 02 70
Notaria  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 01 98 
Pavelló Municipal  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 01 98
PuntJove . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 32 31
Ràdio Monòver  . . . . . . . . . . . . .96 547 27 59 / 96 696 08 65
Radio Ciudad. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 631 44 17
Registre de la Propietat  . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 02 81
SERVEF. Maria Guerrero, 30. Elda. . . . . . . . . . .96 539 33 01
Societat Cultural Casino de Monòver . . . . . . . . 96 547 00 90
Serveis Socials . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 547 2676
Servei de Taxi . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .   695 662 066 
Teatre Principal. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 696 01 79
Telèfon del Consumidor . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .900 500 222
Telèfon Jove  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .900 502 020

MONÒVER - ELDA

Laborables: de 7:30 a 20:30 h.
Festius: de 11:30 a 14:30 h. i de 16:30 a 22:30 h.

ELDA - MONÒVER

Laborables: de 7:00 a 20:00 h.
Festius: de 11:00 a 14:00 h. i de 16:00 a 22:00 h.

MONÒVER - ALACANT

Laborables: 7:45, 8:45, 15:30 i 18:30
Dissabtes: 9:15, 11:15, 13:15, 15:05, 17:15 i 19:15 h.

ALACANT - MONÒVER

Laborables: 8:00, 13:15, 14:15, 18:15, i 21:00 h.
Dissabtes: 10:15, 14:15, 16:15, 18,15,  i 20:15 h.
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4-DIVERSOS
*La plataforma aconsegueix 4000 firmes contrà-
ries a la línia d'alta tensió. 
*Televisió Monòver estrena la secció fotogràfica
"Racons de Monòver"
*Des del centre FREIRE ens porten un interessant
article al voltant de les escoles d'adults. 
*Dos monovers reben l'alta distinció de "Grans
donants de sang" al superar les 60 donacions.
6-ACTIVITATS
*Els membres de l'Associació Sociocultural de Veïns
del Barri de Santa Bàrbara organitzen novament
dos caps de setmana replets d'activitats. 
*Celebrada la setena edició de la festa dels Nanos i
Gegants de Monòver
7-DESENVOLUPAMENT LOCAL
*A l'octubre començarà un nou pla de xoc.
*Finalitza el taller de formació de pintors.
8-CREU ROJA
*Creu Roja Monòver torna a posar en marxa el pro-
grama de repartiment d'aliments entre els mono-
vers més desafavorits.
*Presenten la campanya per a la diversitat cultural
en l'ocupació. 
*En juliol Creu Roja porta a majors i discapacitats a
les platges.
9-DIVERSOS
*Presentades al poble la reina i les dames de la ter-

cera edat.
*En marxa les obres de remodelació del Parc de
l'Albereda.
10-AJUNTAMENT
*El GIMV es decanta pel PP i facilita que Salvador
Poveda continue al front de l'Ajuntament.

*El Veïnat informa als seus lectors del repartiment
de delegacions i de la designació dels representats
municipals als distints organismes. 
12-ESPORTS
*l'Escola de futbol acomiada la temporada amb una
divertida festa. 
*El Club Ciclista participa a la prova comunitària del
VII trofeu BTT Ciutat de Novelda.
*El CBM guanya la final del trofeu CIMA de Petrer
*Celebrat el 34 campionat de galotxes
*12 hores de petanca
*Celebrat en els camps Santa Bàrbara la cinquena
copa "Amistat"

*Diverses activitats d'estiu a la piscina municipal
*El Pony Club Jalisco, al trofeu "Infanta Elena"
*El nedador Gustavo Carrión aconsegueix amb èxit
la travessia Santapola-Tabarca
15-JOVENTUT
*Des de Punt Jove ens presenten el nou Regidor de
Joventut, Lorenzo Lorenzo.
16-EDUCACIÓ
*Alumnes de tercer del CEIP Azorín participen en un
projecte per a conéixer la nostra població.
18-COL·LABORACIONS
*Aquest mes han escrit a El Veïnat, José María
Monzó, José Mallebrera i l'equip del Centre de Dia
"La Pedrera". A més publiquem un emotiu  article en
record d'Antonio Román "Pita" i el sopar dels
oients, colaboradors i locutors de Ràdio Monòver.

20-CULTURA
*Com és habitual, tancant El Veïnat, des de Cultura
ens avancen els actes programats per a les pròxi-
mes setmanes.
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DES DE L'AJUNTDES DE L'AJUNTAMENTAMENT, T, TOOTS ELS GRUPS POLÍTICSTS ELS GRUPS POLÍTICS, HAN DONA, HAN DONAT SUPORT ALS AFECTT SUPORT ALS AFECTAATS ARRIBANT AL COMPROMÍS DETS ARRIBANT AL COMPROMÍS DE
LLLLUITUITAR CONJUNTAR CONJUNTAMENT PEL CANVI DEL TRAÇAAMENT PEL CANVI DEL TRAÇAT D'AQUESTT D'AQUESTA POLÈMICA LÍNIA D'ALA POLÈMICA LÍNIA D'ALTTA TENSIÓ QUE AFECTA TENSIÓ QUE AFECTA DIRECTA DIRECTAMENTAMENT
MÉS DE 100 PROPIETMÉS DE 100 PROPIETARISARIS..

ELS VEÏNS AFECTELS VEÏNS AFECTAATS DEMANEN UN TRAÇATS DEMANEN UN TRAÇAT ALT ALTERNATERNATIUTIU

4000 FIRMES CONTRA4000 FIRMES CONTRA
LA LÍNIA D’ALLA LÍNIA D’ALTTA TENSIÓA TENSIÓ

Més de 4000 firmes contraries al
projecte de construcció d'una línia d'al-
ta tensió que afectaria als paratges
monovers de la Zafra, Alquebla, Beties
i Collado de Novelda s'han aconseguit
per part d'una plataforma veïnal for-
mada pels afectats amb el suport de
l'Ajuntament i altres col·lectius com el
del Grup Naturalista Heliaca. 

Des de la plataforma es demana un
traçat  alternatiu cap al sud, en direc-
ció al terme municipal de Monòver,
prop de la Romana i Novelda, rees-
tructurant l'actual per que d'aquesta
manera el recorregut asseguren que
serà menys perjudicial per a residents
i sobre tot per al medi natural. 

Aquest projecte d'alta tensió, con-
templa la instal·lació de 80 grans
torres de subjecció per a cablejat al
llarg de 36,9 quilòmetres que traves-
sa per diversos termes municipals
entre els quals es troba afectat el
nostre amb un total de 8'5 quilòme-
tres que també afectaria Novelda amb

8'5 quilòmetres, Monfort del Cid amb
8, Agost amb 2, Alacant amb 5'2 i al
d'Elx amb 4'6 quilòmetres.

El tram de Monòver junt al de
Novelda serien els més afectats per la
construcció d'aquesta nova línia elèc-
trica que formarà part de la xarxa de
transport d'alta tensió, que unirà la
plantejada estació de Santa Anna amb
la línia elèctrica ubicada entre les
subestacions de Beneixama i
Rocamora. 

Des de l'Ajuntament de Monòver,
juntament als afectats i a col·lectius
ecologistes han fet arribar les al·lega-
cions i signatures recollides a la
Subdelegació de Govern d'Alacant,
reafirmant-se així el desacord general
de la població al projecte inicial propo-
sat per Red Eléctrica. La competència
per a resoldre-les correspon a la
Direcció General de Política Energètica
i Mines del Ministeri d'Indústria,
Turisme i Comerç. 

DIVERSOSDIVERSOS J U L I O L  2011

Grans torres com aquestes son les projectades per   
al nou traçat que afectarà al nostre terme municipal. 

“RACONS DE MONÒVER”
UN NOU ESPAI A LA TELEAGENDA DE TVM

Les bases per a poder participar són: 
1-Presentar les fotos en format digital.
2-Les creacions no seran de primers plans de persones, bodes, comunions etc…
3-Tots els treballs hauran d'anar acompanyats de nom i cognoms de l'autor, DNI,
data i nom de l'obra.
4-Les fotografies (un màxim de sis treballs per autor) es portaran a les
instal·lacions de RTVM de 9.00 h a 14.00 h de dilluns a divendres i es recolliran a
la setmana següent. També es poden fer arribar per correu electrònic a
rtvmonovar@hotmail.Com
5-Els responsables de la Teleagenda decidiran sobre la qualitat dels treballs, tan-
mateix s'exposarà un treball per autor. La direcció es reserva el dret de canviar o
modificar qualsevol base.
La participació en aquest apartat, comporta l'acceptació de les bases.

MONÒVER I LES SEGUES PEDANIES TENEN MOLTS RACONS DIGNES DE SER FOTOGRAFIATS. AMB LA INTENCIÓ DE DONAR-LOS A CONÉI-
XER I D'APROPAR UN POC MÉS LA TELEAGENDA ALS TELEVIDENTS, AQUEST ESTIU TVM HI HA PREPARAT UN NOU APARTAT ANOMENAT
"RACONS DE MONÒVER" ON TOTS ELS AFICIONATS AL MÓN DE LA FOTOGRAFIA, PODRAN VEURE EN TVM LES SEGUES OBRES DURANT SET
DIES (DE DIVENDRES A DIVENDRES).

Paratge de La Canyaeta fotografiat per Mª Luisa Román. 



El Veïnat 5

Els dies, les setmanes i els mesos han passat molt de pressa. Quan
vam començar el curs, el mes de juny semblava molt llunyà i ja hi som,
ja hi hem arribat. I ara l'estiu, les vacances i el curs 2010-2011 ja s'ha
acabat.

Enguany han sigut vora 300 persones les que han passat per les
nostres aules assistint als diferents cursos i programes formatius que
oferim. I és que l'aprenentatge al llarg de tota la vida és cada vegada
més necessari en la nostra societat. La formació d'adults ofereix en
aquest sentit un seguit de camins oberts per a tot el món: per als que
necessiten saber més, per als que vulguen aprendre, per als que no van
tenir l'oportunitat d'ampliar coneixements, per als qui vulguen millorar
les seues expectatives laborals, per als que desitgen reprendre els
estudis deixats. Tot un ventall de possibilitats que donen una opció for-
mativa plenament satisfactòria i adequada per a cada persona adulta.

El Centre de Formació de Persones Adultes Freire de Monòver té
una oferta formativa diversificada i possibilita que les persones adultes
puguen formar-se culturalment, preparar-se acadèmicament o rebre la
instrucció bàsica que els afavorisca el desenvolupament personal i pro-
fessional, i puguen afrontar millor les noves exigències de la societat
actual.

Tot seguit vos mostrem una relació dels nostres cursos i de les per-
sones que els han acabat amb aprofitament:

FORMACIÓ BÀSICA
Primer cicle: alfabetització, neolectors i educació de base, 20 perso-

nes. Segon cicle: Educació Secundària Adultes, 50 persones.
PROGRAMA FORMATIU D'ACCÉS A  ALTRES ESTUDIS

Preparació de proves d'accés a la universitat per a majors de 25
anys. Aquest curs l'han acabat 14 persones i cal remarcar que totes

han aprovat amb bones notes aquesta prova.
PROGRAMA FORMATIU PER A LA PREPARACIÓ DE CURSOS DE

VALENCIÀ
Nivell Elemental, Mitjà i Superior. A aquestos cursos, encara que es

van matricular una gran quantitat d'alumnes, han anat a l'examen 38.
TALLERS LÚDICS:

Unes 30 persones. (Manualitats, Pintura i Ioga)

Tot això i molt més és el que s'ha realitzat al CFPA Freire, a la xico-
teta (o gran) fàbrica de somnis de moltes persones. Una fàbrica que no
podria funcionar sense la col·laboració  i dedicació dels professores,
dels monitors, de l'associació d'alumnes, i és clar que tampoc funciona-
ria sense les "persones adultes":  mares que veuen que no poden aju-
dar amb els deures als seus fills, fills a qui els empresaris sol·liciten el
graduat escolar a canvi de mantindre el treball, treballadors que volen
superar-se, i ociosos que tenen un gran vici: continuar aprenent. Tots
ells fan que aquest centre seguisca any rere any amb més força i ener-
gia.

A més a més, vos volem informar que prompte publicarem a El
Veïnat informació sobre l'oferta educativa per al proper curs i sobre el
procediment d'admissió i matriculació que tindrà lloc al llarg del mes de
setembre. I també dir-vos que durant el mes de juliol l'horari d'atenció
al públic serà de 9.30 a 12.30 h. 

Finalment, des del Centre d'Adults Freire vos desitgem que passeu
un bon estiu, que gaudiu de les vacances i que recarregueu les piles per
al pròxim curs. Vos esperem!

L'ESCOLA D'ADULL'ESCOLA D'ADULTSTS::
UN LLUN LLOC ON APRENDREOC ON APRENDRE, CRÉIXER I A, CRÉIXER I AVVANÇARANÇAR

J U L I O L   2011 DIVERSOSDIVERSOS

Professora i alguns alumnes del curs d’accés a   Professora i alguns alumnes del curs d’accés a   
l’Universitat per a majors de 25 anysl’Universitat per a majors de 25 anys

El comité nacional de la Federeració Espanyola
de Donants de Sang ha concedit l'alta distinció
d'àmbit estatal de "Gran Donante de España" a dos
veïns de la població que han superat al llarg de la
segua vida les 60 donacions de sang. Reme Falcó
Alfonso i Pascual Muñoz Puche (aquest últim més
de 80 donacions) van rebre recentment aquesta
distinció en reconeixement a la segua generositat i
altruisme. L'any passat altres dos monovers van
rebre la mateixa distinció.

El diumenge 19 de juny, en un acte celebrat al
Campello, van replegar un diploma acreditatiu junt
a una medalla d'or. Els dos asseguren que conti-
nuaran donant sang mentre que puguen. Sens
dubte, tot un exemple a seguir. 

Reme FReme Falcó Alfonso i Palcó Alfonso i Pascual Muñoz Puche han superat les 60 donacions de sang.ascual Muñoz Puche han superat les 60 donacions de sang.

ALALTTA DISTINCIÓ PER A DOS MONOA DISTINCIÓ PER A DOS MONOVERSVERS
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AACTIVITCTIVITAATS VEÏNALSTS VEÏNALS
EN SANTEN SANTA BÁRBARAA BÁRBARA

ELS MEMBRES DE L'ASSOCIACIÓ SOCIOCULTURAL DE VEÏNS DEL BARRI DE SANTA BÁRBARA
HAN PROGRAMAT UN ANY MÉS DOS CAPS DE SETMANA D'ACTIVITATS CULTURALS I D'OCI QUE
VAN COMENÇAR EL DIUMENGE DIA 3 DE JULIOL AMB LA II MARXA A PEU VOLTA A LA PEDRE-
RA.  

LES ACTIVITATS CONTINUEN AMB EL SEGÜENT PROGRAMA:

DIMECRES 6 DE JULIOL:
*22:00 h: ASSAIG DE LA BANDA DE MÚSICA "L'ARTÍSTICA" A LA REPLA-
CETA DE L'ERMITA.
DIVENDRES 8 DE JULIOL:
*22:00 h: ASSAIG DE LA CORAL MONOVERA "VIRGEN DEL REMEDIO" A
L' ERMITA DE SANTA BÀRBARA.
DISSABTE 9 DE JULIOL:
*A PARTIR DE LES 11:00 h. CERCAVILA DE "NANOS I GEGANTS"
DES DE L'AJUNTAMENT FINS A L'ERMITA SEGUINT EL SEGÜENT RECO-
RREGUT: C/MAJOR, EXCONVENT, SALVADOR CRESPO, PLAÇA MANCE-
BO, POVEDA I SANTA BÀRBARA.
*A CONTINUACIÓ CASTELLS UNFLABLES FINS A LES 14 h.
*16:30 h. III CAMPIONAT DE JOCS DE TAULA (PARXÍS PER PARELLES I
RONDA) AL PORXET. LES INSCRIPCIONS PODRAN FER-SE FINS EL 5 DE
JULIOL
DIUMENGE 10 DE JULIOL:
*11:00 h. CONTINUACIÓ DEL III CAMPIONAT DE JOCS DE TAULA.
*AL FINALITZAR EL CAMPIONAT ES FARÀ ENTREGA DELS TROFEUS PER-
TANYENTS AL MATEIX.
*22:00 h. CINE A LA FRESCA. “La niñera màgica y el Big Bang”
DIUMENGE 17 DE JULIOL:
*VIATJE AL PARC AQUÀTIC DE ROJALES. PLACES LIMITADES. DATA
LÍMIT PER A APUNTAR-SE EL 10 DE JULIOL (l'horari d' eixida  i de tor-
nada es concretarà més endavant). 

CAP DE SETMANA DE CONVIVÈNCIA
DIVENDRES 29 DE JULIOL:
*A PARTIR DE LES 21:30 h. SOPAR A LA FRESCA: PORTA'T EL TEU
SOPAR I GAUDIX D'UNA NIT EN COMPANYA D'AMICS A UN LLOC
ENTRANYABLE I EMBLEMÀTIC. 
DISSABTE 30 DE JULIOL:
*09:00 h. CONCURS DE "GATXAMIGA" A LA REPLACETA DE L' ERMITA
(ELS PARTICIPANTS HAURAN DE PORTAR ELS UTENSILIS NECESSARIS
PER A REALITZAR LA "GATXAMIGA") INSCRIPCIONS FINS EL DIA 15 DE
JULIOL.
*14:00 h. MENJAR DE CONVIVÈNCIA: PAELLA GEGANT AMB SANGRIA
(SOCIS GRATIS + TRES INVITACIONS. NO SOCIS 3'50 EUROS A PAGAR
AL MOMENT D' INSCRIPCIÓ) LES INSCRIPCIONS ES PODRAN REALIT-
ZAR FINS EL DIA 15 DE JULIOL. QUI NO S' HAJA INSCRIT NO PODRÀ
PARTICIPAR AL DINAR.
*A PARTIR DE LES 23:00 h.: ACTUACIÓ DE LA KOUSTOM REVIVAL BAND
(AL DESCANS ES PORTARÀ A TERME EL SORTEIG D'UN CAP DE SET-
MANA A BENIDORM).
DIUMENGE 31 DE JULIOL:
*10:00 h.: IV PASSEIG AMB BICI: VOLTA A LA PEDRERA. EL RECORRE-
GUT SERÀ: ERMITA - C/ STA. BÀRBARA - C/SAN FRANCESC - C/MAJOR
- VENTA DE BLAI - BASSA DE LA PEDRERA - CÈNIA - C/POVEDA -
C/SANTA BÀRBARA - ERMITA.
*A CONTINUACIÓ ES REALITZARÀ EL SORTEIG DE REGALS PER ALS PAR-
TICIPANTS DEL PASSEIG AMB BICI.
*PER A FINALITZAR: VI D' HONOR AMB QUÈ DONAREM PER CONCLO-
SES LES NOSTRES FESTES.

FESTFESTA DELS NANOS I GEGANTS A DELS NANOS I GEGANTS 
Tal i com estava previst el dis-

sabte 2 de juliol es va celebrar al
Parc Municipal de l'Albereda la sete-
na edició de la festa dels Nanos i
Gegants de Monòver. Aquest any les
obres de remodelació del parc han
motivat que la festa es centre a la
part baixa del recinte. Centenars de
xics i xiques, acompanyats pels seus
pares, no es van perdre aquesta
popular festa on van tindre l'ocasió
de veure novament als seus benvol-
guts personatges que van ballar al
so de la música de la colla de dolçai-
ners de Monòver "El Xirivell".

A les 19:30 hores Pere Massa,
Beatriu Carrús, Xiulit, Catalineta i
els seus amics van eixir de la segua
nova casa recorrent els carrers que

els van conduir a l'Albereda. 
Arribats al Parc no van faltar

entrepans, begudes fresquetes,
aperitius i molts elements més que
van garantir la diversió en família.
Entre les distintes activitats que van
organitzar des de l'Associació dels
Nanos i Gegants van estar els unfla-
bles, tomboles amb regals i altres
jocs que van fer que els xiquets pas-
saren una vesprada molt divertida.

Dies abans, els personatges
monovers van estar a Alacant parti-
cipant, junt a les Reines i Dames de
les Festes i el Grup de Cors i Danses
de Monòver en la Desfilada
Internacional que allí es fa amb
motiu de la celebració de les
Fogueres de Sant Joan.

ACTIVITACTIVITAATSTS J U L I O L  2011

El PEl Parc Municipal de l’Alberada va acollir la festa dels Nanos i Gegants.arc Municipal de l’Alberada va acollir la festa dels Nanos i Gegants.



SUBSUBVENCIÓN DE 83.000 EUROS PARA CONTRAVENCIÓN DE 83.000 EUROS PARA CONTRATTAR A 20 PERSAR A 20 PERSONAONAS MÁSS MÁS

El salón de Plenos del Ayuntamiento acogió el
acto de clausura del Taller de Formación para la
Contratación en la especialidad de "Pintor" que
durante ocho meses ha servido para que 15 jóve-
nes de la localidad hayan completado un curso de
formación profesional en el oficio de pintor. El acto
estuvo presidido por el Alcalde, Salvador Poveda y
por el anterior concejal de Desarrollo Económico,
Ramón Cambra, con la presencia del equipo
docente. Los correspondientes discursos dieron
paso a la entrega de los diplomas acreditativos a
los 15 alumnos del taller. 

Este taller de formación puesto en marcha
desde la Concejalía de Desarrollo Económico a tra-
vés de la Agencia de Desarrollo Local ha sido
financiado por la Generalitat Valenciana a través
del SERVEF con una dotación económica de
97.543,35 euros. Los destinatarios han sido jóve-

nes desempleados entre 16 y 25 años que care-
cen del graduado en Educación Secundaria
Obligatoria, o no poseen titulación alguna de
Formación Profesional. El taller ha tenido una
duración total de 900 horas, de las cuales 600
horas han sido de  formación y  300 horas de
práctica en las que han sido contratados por el
ayuntamiento monovero para desarrollar los
siguientes servicios:

1)Pintura vial: Mantenimiento de la señaliza-
ción horizontal en la red viaria urbana de Monóvar.

2)Mobiliario urbano: Recuperación de ele-
mentos deteriorados, eliminación de graffiti y
mantenimiento general de bancos, papeleras,
barandillas, etc.

3)Actuaciones en distintas dependencias
públicas (Plaza de Toros, Casa de Cultura,
Ayuntamiento, Colegios…), de modo que han

podido manejar materiales de diferentes caracte-
rísticas en función del soporte.

El taller se estructura en tres Áreas:
Área de Formación Profesional Específica en

la especialidad de pintor, impartida por Ramón
Molina.

Área de Formación Básica, impartida por
Laura Soro.

Área de Formación y orientación Profesional y
Tutorial, impartida por Carmelo Martínez.   

El objetivo tanto del Alcalde Poveda, como
del edil Cambra, es que este tipo de iniciativas y
proyectos tengan su continuidad, ya que se trata
de una fórmula ideal que permite la formación de
muchos jóvenes monoveros en una profesión y,
además, permite realizar obras o prestar servi-
cios públicos para el disfrute de los vecinos.

NUEVNUEVO PLAN DE CHOQUEO PLAN DE CHOQUE
PPARA OCTUBREARA OCTUBRE

J U L I O L  2011 DESENVOLDESENVOLUPUPAMENT LOCAMENT LOCALAL

EL SEREL SERVICIO VVICIO VALENCIANO DE EMPLEO Y FORMACIÓN -SERALENCIANO DE EMPLEO Y FORMACIÓN -SERVEFVEF- ASIGNA AL A- ASIGNA AL AYUNTYUNTAMIENTO UNA SUBVENCIÓN DE 83.000AMIENTO UNA SUBVENCIÓN DE 83.000
EUROS DESTINADA A LEUROS DESTINADA A LA CONTRAA CONTRATTACIÓN DE VEINTE PERSONAS DESEMPLEADAS DENTRO DEL PROGRAMA DE EMPLEO PÚBLICOACIÓN DE VEINTE PERSONAS DESEMPLEADAS DENTRO DEL PROGRAMA DE EMPLEO PÚBLICO
DE INTERES GENERAL Y SOCIAL “EMCORP”.DE INTERES GENERAL Y SOCIAL “EMCORP”.

Profesores y alumnos del taller de formación junto al Concejal y al Alcalde en el acto de clausura celebrado recientemente.Profesores y alumnos del taller de formación junto al Concejal y al Alcalde en el acto de clausura celebrado recientemente.

Cuando se reciba resolución de concesión en contestación a la soli-
citud presentada por el Ayuntamiento de Monóvar, veinte personas
desempleadas serán contratadas por un periodo de cuatro meses a
jornada parcial para la ejecución de los proyectos presentados por las
concejalías de Bienestar Social, Cultura y Deportes. El programa se
pondrá en marcha previsiblemente en el mes de octubre una vez fina-
lizado el actual Plan de Empleo Local.

Los puestos de trabajo solicitados son: dos auxiliares administra-
tivos, tres auxiliares de hogar, tres monitores deportivos, un técnico
de integración social, un técnico de animación sociocultural, dos auxi-
liares de información y ocho conserjes.

La finalidad que persigue el Ayuntamiento con estas contratacio-
nes es propiciar la mejora de la empleabilidad de las personas desem-
pleadas a través de la realización de obras y servicios de interés gene-
ral o social.

Esta solicitud ha sido presentada al SERVEF  desde la Concejalía de
Desarrollo Económico a través de  la Agencia de Empleo y Desarrollo
Local.

El programa está cofinanciado por el Fondo Social Europeo a tra-
vés del Programa Operativo Plurirregional de Adaptabilidad y Empleo
para el periodo de programación 2007-2013.
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CLACLAUSURA DEL TUSURA DEL TALLER DE FORMAALLER DE FORMACIÓNCIÓN



Todos los lunes del mes de Julio
desde Cruz Roja Monóvar se van
a realizar excursiones a playas de
nuestra provincia dentro de los
programas de ocio y tiempo libre

con personas mayores y discapa-
citados psíquicos. Cada lunes se
irán alternando mayores y jóve-
nes de este colectivo dentro del
programa de ocio y tiempo libre.

En las playas se cuenta con la
posibilidad de baño adaptado. Se
trata de un recurso muy positivo
para la normalización y el ocio de
estos colectivos en verano.

Esta actividad es posible gracias
al vehículo adaptado y como
siempre a los voluntarios de la
institución. 
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ALIMENTALIMENTOS SOLIDOS SOLIDARIOSARIOS

Arroz, leche, galletas, cacao, harina y pasta son algunos de los alimen-
tos recibidos por la institución con los que podrá seguir ayudando a las
familias del municipio que están pasando por una situación de dificultad. 
La Asamblea Local de Cruz Roja Española en Monóvar recibe  así
11.243 kg de alimentos de primera necesidad provenientes del Fondo
Español de Garantías Agrarias (FEGA).  
Aquellas familias que quieran ser beneficiarias de estas ayudas pueden
informarse en nuestras oficinas en el antiguo instituto o bien en nues-
tro teléfono 96 547 11 30. Los voluntarios de Cruz Roja atenderán de
manera profesional y confidencial a los beneficiarios de estas ayudas.

Además de este programa, se van a gestionar ayudas de emergencia
destinadas a las familias más necesitadas. 
También se van a realizar durante el mes de Julio talleres de búsqueda
activa de empleo, de consumo responsable y de prevención de la vio-
lencia de género entre otros, bajo la perspectiva de que la formación y
una vida activa son las mejores armas contra la exclusión social. 
Por último, Cruz Roja informa que el Proyecto Búsqueda Activa de
Empleo fuciona los lunes y martes de 17:30 a 19:30h. para todo tipo
de consultas relacionadas co el empleo y la formación.

¡V¡VAMOS A LA PLAAMOS A LA PLAYYA!A!
CRUZ ROJA MONÓVAR PONE EN MARCHA UN PROGRAMA

DE OCIO Y TIEMPO LIBRE EN NUESTRAS PLAYAS

El lunes 20 de Junio, se  presentó en clave de
humor la nueva campaña para la gestión de la
Diversidad Cultural en el empleo, "En realidad no
tiene gracia", promovida por Cruz Roja Española
con la financiación del Ministerio de Trabajo e
Inmigración y el Programa Operativo Lucha contra
la Discriminación 2007-2013 del Fondo Social
Europeo.  
El objetivo de esta campaña es mostrar la realidad
a la que se enfrentan muchas personas que se
encuentran con barreras en el acceso al mercado
laboral, y que son discriminadas por asuntos que no
tienen que ver con su capacidad o talento. 
En la campaña han participado desinteresadamente
humoristas como Florentino Fernández, Anabel
Alonso y Gomaespuma y los viñetistas Forges, Nani
Mosquera, Mingote, Vergara, Mariel Soria, Manuel

Barceló y Gallego & Rey. En Alicante, se ha sumado
a esta campaña la dramaturga y humorista gráfica,
Diana Raznovich.
El objetivo de esta campaña, que utiliza el humor
para captar la atención de los/as ciudadanos/as, es
mostrar que la Diversidad en las empresas favore-
ce un entorno de trabajo positivo para los perfiles
diversos de las personas y debe considerarse como
un proceso de aceptación y utilización de ciertas
diferencias y similitudes como potencial en una
empresa, creando valor añadido. La Diversidad en
las empresas no consiste en favorecer a determi-
nados grupos frente a otros, pues debemos elimi-
nar estereotipos y buscar el talento de las perso-
nas y su adaptación al puesto de trabajo.
Hablar de Diversidad es hablar de presente y de
futuro. No sólo nuestro mundo es cada vez más

diverso, también los mercados son cada vez más
diversos. Ninguna empresa puede ignorar esta rea-
lidad", ha apuntado la humorista gráfica Diana
Raznovich en la presentación de esta campaña.  
El Centro de Estudios de la Mujer de la Universidad
de Alicante ha publicado sus viñetas sobre  el sexis-
mo en el lenguaje, y posteriormente montado una
exposición Itinerante que aún sigue recorriendo
España. También ese mismo Centro ha presentado
su exposición individual con 60 dibujos contra la
violencia machista.
Diana Raznovich, dramaturga y humorista gráfica,
nació en Buenos Aires (Argentina). En 1975 se exi-
lió en España, a raíz de la Dictadura Militar
Argentina, obteniendo años más tarde, la  naciona-
lidad  española.

"EN REALID"EN REALIDAD NO TIENE GRAAD NO TIENE GRACIA"CIA"

CREU ROJACREU ROJA J U L I O L  2011

CRUZ ROJA ESPAÑOLA EN MONÓVAR RECIBE 11.243 KG DE ALIMENTOS BÁSICOS
PARA AYUDAR A LAS FAMILIAS NECESITADAS DEL MUNICIPIO
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J U L I O L    2011 DIVERSOSDIVERSOS

CONCEPCIÓN RICO NACONCEPCIÓN RICO NAVVARROARRO,,
REINA DE LA TERCERA EDREINA DE LA TERCERA EDAATT

PASSAT DISSABTE ES VA FER AL TEATRE PRINCIPAL L'ACTE D'EXALTACIÓ DE LA REINA DEL
PENSIONISTA. ROSI JUAN PAYÁ I MANUELA FERNÁNDEZ GONZÁLEZ, COMPOSEN LA CORT

D'HONOR 2011 DELS NOSTRES MAJORS.

En el transcurs d'una festa amb ball, el 29 de maig es
va fer a la Llar de la Tercera Edat la presentació de la
nova Cort d'Honor del Pensionista. 
Les afortunades a representar aquest col·lectiu durant
les properes festes majors 2011 son, com a dames Rosi
Juan Payá i Manuela Fernández González sent la Reina
Concepción Rico Navarro. 

Passat dissabte es va fer al Principal l'acte d'exaltació
envoltat en un ambient de gala. Es va comptar amb les
actuacions musicals del Trio "Encuentros" i amb els balls
dels professors de danses Mario i Lourdes que van com-
partir escenari amb el seu grup "Sabor Latino". La pre-
sentació va ser conduïda per Julia Yuste, del grup "Las
Sinpecao".

Tant la reina com les dames que l'acompanyen es van
mostrar emocionades i contentes pel fet de representar
aquest any als nostres majors. Ara, es preparen per par-
ticipar al primer acte públic que tenen, serà en l'exalta-
ció de les reines de les festes que es farà a principis de
setembre al Parc de l'Albereda. 

Un moment de l’ acte amb la regidora   
Carolina Albert a l’ escenari.

HAN COMENZADO LAS OBRASHAN COMENZADO LAS OBRAS
DE REMODELADE REMODELACIÓN DE LA ALAMEDCIÓN DE LA ALAMEDAA

EL PEL PARQUE MUNICIPARQUE MUNICIPAL ESTÁ SIENDO OBJETAL ESTÁ SIENDO OBJETO DE UNA IMPORTO DE UNA IMPORTANTEANTE
REMODELAREMODELACIÓN QUE LE DOCIÓN QUE LE DOTTARÁ DE NUEVARÁ DE NUEVOS SERVICIOS Y MEJORASOS SERVICIOS Y MEJORAS

En la parte baja del recinto se construirán  dos nuevos
aseos, aunque sin duda destaca la importante ampliación
que experimentará el escenario que pasará a medir 18
por 12 metros, unas dimensiones suficientes para las
orquestas i grandes espectáculos que actúan en fiestas.
De esta manera ya no será necesario gastar dinero con
las ampliaciones provisionales que todos los años se tie-
nen que realizar. Además tendrá comunicación directa
con el antiguo campo de fútbol al tiempo que se suprimen
las escaleras por rampas. 
Carolina Albert se muestra confiada en que las obras
finalicen a tiempo para que el parque sea operativo en las
próximas fiestas de septiembre.
La reforma, según ha explicado a la redacción de El Veïnat
la Concejala de servicios generales, Carolina Albert, se
centra especialmente en la ampliación del escenario, la
construcción de aseos y en el ajardinamiento  de la parte
alta del parque. La actuación está presupuestada en
134.966 euros que aporta al 100% la Conselleria de
Agricultura. 
La parte alta del recinto experimentará un importante
cambio con su ajardinamiento por zonas, columpios nue-
vos y mobiliario. Además está prevista la construcción de
un kiosco para la venta de refrescos y otros productos. Más espacio para el escenario.

La parte alta del parque era la más deteriorada.
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NO ES VAN DONAR SORPRESES. EL CANDIDAT DEL PP SALVADOR POVEDA BERNABÉ, AMB EL
SUPORT DELS DOS REGIDORS DEL GIMV, VA SER ELEGIT ALCALDE DE LA POBLACIÓ. EL SALÓ
DE SESSIONS DEL CONSISTORI ES VA QUEDAR XIQUET PER ALBERGAR LA GRAN QUANTITAT
DE GENT QUE VA SEGUIR EN DIRECTE LA SESSIÓ QUE, A DIFERÈNCIA DE LA DE FA QUATRE
ANYS, ES VA DESENVOLUPAR AMB UN AMBIENT CORDIAL PLE DE BONES INTENCIONS PER
PART DE TOTS. 

AJUNTAJUNTAMENTAMENT J U L I O L  2011

A les 12 del mig dia del dissabte 11 de
juny es va celebrar la sessió del ple constitu-
tiu de la nova Corporació. Després de consti-
tuir-se la mesa d'edat es va procedir a cridar
als Regidors de la nova Corporació. Una vega-
da tots en les segues localitats van passar a
prometre o jurar el càrrec. A l'acabar, i per
ordre alfabètic, els 17 edils van anar intro-
duint en l'urna el vot del candidat a Alcalde. El
resultat de la votació va ser d'1 vot per José
Ginés, 7 per a Paco Picó i 9 per a Salvador
Poveda, proclamant-se així Alcalde el candi-
dat del PP.

L'Alcalde electe, després de prendre pos-
sessió, va donar la paraula al candidat socia-
lista Paco Picó, qui va desitjar un bon inici d'a-
questa legislatura que fa la número 9 des que
es va instaurar la democràcia als ajunta-
ments.

Picó va manifestar el seu desig que es
rebaixen els nivells de tensió entre govern i
oposició al temps que va demanar al nou
govern respostes per als problemes de les

famílies que per la crisi estan pasant-ho mala-
ment. Altres de les coses que va demanar va
ser informació per poder ser part de les deci-
sions que afecten als monovers, transparèn-
cia i participació en els mitjans de comunica-
ció locals. El líder dels socialistes va finalitzar
el seu discurs posant-se a disposició de l'e-
quip de govern per col·laborar en la mesura
del possible en les decisions de govern.

Emilio Orgilés va agrair l'oferiment a
col·laborar expresat per Paco Picó al temps
que s'unía al desig que la legislatura que
comença siga menys tensa. 

Respecte a la decisió de recolzar al candi-
dat popular, el regidor independent va dir que
el seu grup va considerar que aquesta era la
millor opció per als interessos de Monòver al
temps que va considerar que el suport del
seu grup era necessari per que d'altra forma
el nou govern iniciaria una legislatura ja en
crisi.

L'Alcalde tancava la sessió donant les gra-
cies a l'oferiment efectuat pel candidat del
PSOE mentre que al GIMV va dedicar unes
paraules d'agraïment per la confiança diposi-
tada en ell i en el PP per formar Govern.

Poveda va dir als monovers que el seu govern
centrarà tots els esforços en aconseguir tre-
ball per als monovers i a intentar posar en
funcionament tot el que s'ha fet a la població
perquè els veïns traguen de les noves ins-
tal·lacions el major profit.

Finalitzades les intervencions L'Alcalde va
alçar la sessió moment en què van arribar les
felicitacions que es van prolongar duran llarg
espai, fins i tot a les portes del Consistori. Un
ple que, a diferència del viscut fa quatre anys,
s'ha desenvolupat cordialment, sent-se cris-
pacions, fet que a bon segur agraeix la pobla-
ció

Així les coses una vegada compost el nou
Ajuntament per part del PP repeteixen
Salvador Poveda, Desiré Bellot i Ramón
Cambra Picó. Les noves incorporacions del
partit passen per Inmaculada Navarro,
Lorenzo Lorenzo, Carlos Maluenda i
Alessandra Bambagioni. Per la segua part al
PSOE continuen Paco Picó, Natxo Vidal,
Lourdes Pastor i Anna López, mentre que les
noves incorporacions dels socialistes són les
d'Alejandro García, Vicent Sánchez i Caridad
García. Al GIMV continuarà quatre anys més
Emilio Orgilés Pérez i acompanyant-lo, s'in-
corpora Carolina Albert Esteve. Per la segua
part José Ginés Rico, serà l'únic represen-
tant del seu partit.

Poveda, després de ser elegit novament Alcalde.

Paco Pico en el seu torn de paraula.

El candidat del GIMV en el ple de l’11 de juny.

L’expectació va continuar al carrer.

El saló de plens es va quedar xiquet.

SALSALVVADOR POADOR POVEDVEDA ELEGIT ALCALDE A ELEGIT ALCALDE 
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EL NOU GOEL NOU GOVERN S’ORGANITZAVERN S’ORGANITZA

L'ALCALDE DE LA POBLACIÓ HA DELEGAT LES TINÈNCIES D'ALCALDIA I LES RESPONSABILITATS DE GOVERN ENTRE ELS
REGIDORS POPULARS I INDEPENDENTS AL TEMPS QUE EL PLE VA DECIDIR ELS NOMENAMENTS DELS NOUS MEMBRES
DEL GRUP DE GOVERN TANT EN ELS ÒRGANS MUNICIPALS COM EN LES ENTITATS EN QUÈ TÉ REPRESENTACIÓ EL NOS-
TRE AJUNTAMENT, ELS OFERIM ELS NOMS I CARES DE GOVERN I OPOSICIÓ. 

J U L I O L  2011 AJUNTAJUNTAMENTAMENT

SALVADOR POVEDA BERNABÉ. PP.
Alcalde de la població. Aquesta serà la
tercera legislatura en la que estarà al
front de l’Ajuntament.

DESIRÉE BELLOT MOLERA. PP.
Regidoria d’Urbanisme, Aigua,
Habitatge, Medi Ambient i Planificació
Territorial.

INMACULADA NAVARRO MERINO. PP.
S’estrena a l’Ajuntament amb les
àrees de Festes, Turisme, Parcs i
Jardins.

Les Tinències d'Alcaldia passen a estar ocupades pel següent ordre: Emilio Orgilés, Desirée Bellot, Ramón Cambra, Carolina
Albert i Carlos Maluenda. Pel que fa a la Junta de Govern Local presidida per Salvador Poveda, ha quedat formada pels
edils Emilio Orgilés, Desirée Bellot, Ramón Cambra, Carolina Albert i  Carlos Maluenda. El representant municipal a la Junta
de Govern de la Mancomunitat és Emilio Orgilés. Seran portaveus municipals dels grups amb representació a l'Ajuntament:
Lorenzo Lorenzo per part del PP, Paco Picó pel Grup Socialista, pel GIMV Emilio Orgilés, i José Ginés pel Bloc Progressista.

Es mantenen els sous de
l'Alcalde i de la resta de regidors
de l'equip de govern que cobra-
ran el mateix. Tots ells a dedica-
ció exclusiva. El PP disposarà de
dos càrrecs de confiança a jor-
nada completa i el GIMV 5 a
temps parcial (30 hores setma-
nals).

POLITICS LLIBERATS

LORENZO LORENZO SILVESTRE. PP.
Nou regidor de Joventut, Educació,
Noves Tecnologíes i Normalització
Lingüística.

CARLOS MALUENDA GRAMAJE. PP.
Regidor responsable de les àrees de
Cultura, Ocupació, Industria i Comerç.

RAMÓN CAMBRA PICÓ. PP.
Estarà al front de les regidories de
Hisenda, Patrimoni, Personal i Policía.

ALESSANDRA BAMBAGIONI. PP.
Estarà al front de les regidories de
Sanitat, Mercat, i Cementeri.

EMILIO ORGILÉS PÉREZ. GIMV.
Continuarà gestionant les regidories
d’Esports i Mitjans de Comunicació. 

CAROLINA ALBERT ESTEVE. GIMV.
Regidora d’Agricultura, Serveis
Generals,Benestar Social, Participació
Ciutadana i Intervenció Comunitaria.   PACO PICÓ. PSOE. NATXO VIDAL. PSOE. LOURDES PASTOR. PSOE. ANNA LÓPEZ. PSOE.

ALEJANDRO GARCÍA. PSOE.

11

VICENT SÁNCHEZ. PSOE. CARIDAD GARCÍA. PSOE. JOSÉ GINÉS. BP.
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ESPORESPORTSTS J U L I O L 2011

La Escuela de fútbol de Monóvar cerró ofi-
cialmente la temporada 2.010/2.011 el pasa-
do día 23 de Junio con el acto de entrega de
premios que este año se realizó en el audito-
rio Antonio José Ballester Bonilla de la Casa
de Cultura. Allí  los jóvenes deportistas ocu-
paron la parte baja del local mientras que los
padres y familiares se ubicaron  en el anfitea-
tro.

En esta edición se contó con varias noveda-
des que enriquecieron el acto como la pro-
yección de videos de cada equipo que prepa-
raron los propios chicos y los técnicos de la
escuela, además se contó con la presencia de
Álvaro, jugador del Alcoyano, equipo recién

ascendido a la segunda división del fútbol
español.

El acto que fue dirigido y presentado  por
David Fenoll y Saúl Hernández, además se
contó con la participación de Juan Carlos
Vidal, Álvaro Fenoll y José Enrique Pérez quie-
nes le dieron un toque de humor. Más tarde
el Concejal de Deportes Emilio Orgilés prota-
gonizó la entrega de trofeos.
Desde estos momentos la directiva de la
Escuela de Fútbol trabaja en la preparación de
la nueva temporada que comienza a finales de
septiembre. Para ello, durante las últimas
semanas se han inscrito nuevos jugadores
que pasaran a formar parte de cada uno de

los distintos equipos de los que consta la
escuela.

De otro lado, los esfuerzos de la junta
directiva están encaminados a conseguir que
en la nueva temporada se cuente con un
nuevo equipo de cadetes dado que los jugado-
res del equipo infantil que cumplen la edad
máxima de la categoría, no pueden continuar
en la escuela de no formarse dicho equipo. 

En estos momentos el cuerpo técnico,
entre otras cosas, tiene que decidir que per-
sona puede ocupar el cargo de entrenador.
Todo apunta a que éste sea ocupado por Saúl
Hernández.

VII TROFEO BTT CIUDVII TROFEO BTT CIUDAD DE NOAD DE NOVELDVELDA A 
El Club Ciclista Monòver participó en el campeonato de la Comunidad

Valenciana celebrado en Novelda. Lo cierto es que los nuestros queda-
ron contentos porque  no les fue nada mal ya que consiguieron pues-
tos muy meritorios, tanto en las catearías de competición como en las
de aficionados.   

Destacar sobre todo la primera posición y por lo tanto Campeón
Autonómico en la categoría de Master 50 de Juan Patera
(C.C.Monòver- Ciclos Pater), que lograba una merecida victoria. Por su
parte Antonio Serrano en la más que peleada categoría de Master 30,
lograba un magnifico 5º puesto, confirmando así  su buen estado de
forma que, tal y como estamos viendo conforme va pasando la tempo-
rada está en posiciones más adelantadas. Juan Ignacio Palazón acaba-
ba en la posición 18º de Master30, José Ángel Martines en la 21º de
Master30 y Francisco Martínez el 23º de Master30. 

José María Sánchez, que corrió con Scott, patrocinado por  Visc-
Traction, quien logró la victoria absoluta sacando más de 7 minutos al
segundo clasificado.

Por su parte Joaquín Sánchez  no pudo acabar la prueba  por tener
que socorrer  a nuestro Presidente Ramón Sánchez que tubo una apa-
ratosa caída con consecuencias graves.  Ramón agradece a todos los
que le ayudaron y todos los que se han interesados por su salud.
Afortunadamente  ya ha empezado con la recuperación y pronto esta-
rá al 100%.

LA ESCUELA DE FÚTBOLLA ESCUELA DE FÚTBOL
DESPIDE TEMPORADDESPIDE TEMPORADAA

BROCHE DE HONOR EN LA CASA DE CULBROCHE DE HONOR EN LA CASA DE CULTURATURA
PPARA CERRAR UNA PARA CERRAR UNA PARTICIPARTICIPAATIVTIVA TEMPORADA TEMPORADAA

José María Sánchez.
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Recientemente se han disputado en las instalaciones del Club Petanca de
Monóvar las 12 horas de petanca. Este año la competición contó con la
participación de 10 parejas, una más que en la anterior edición. Además
en esta ocasión se contó con una pareja de excepción formada por la
actual campeona de España y la tercera del país que quedaron en cuarto
lugar de la clasificación. Al finalizar el torneo se llevó a cabo la entrega de
trofeos en la que estuvo presente el Concejal de Deportes Emilio Orgilés.
Al final la clasificación quedó de la siguiente manera: 

1º JUAN SERRANO Y JUAN SERRANO JUNIOR
2º FERMÍN Y CEFERINO
3º MONZÓ E ISABEL 
4º BELÉN Y Mª CARMEN
5º ÁNGEL Y ÁNGEL AGULLÓ
6º RUBÉN Y ARENAS
7º JOSÉ LUIS Y CLEMENTE
8º GABRIEL Y JUANPE
9º MORENO Y JUAN MONZÓ
10º FRAN Y JUANJO
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El El CBM va guanyar per 79-
72 el passat dissabte dia 25 de
Juny en Petrer la final de Trofeu
CIMA al Saneamientos La Avenida.
Va ser un partit molt disputat
amb constants intercanvis de cis-
telles i rendes curtes alternativa-
ment  per amb dos equips.

A falta de tres minuts per a la
fi, els monovers perdien per 4
punts  però van treure casta i
garra per a defendre els atacs
rivals provocant errades i furtant
balons que eren materialitzats en
cistella monovera, capgirant així

el marcador i enduguent-se el tro-
feu.

El CBM ha segut just vence-
dor del torneig, ha segut millor en
els moments decisius, tant a la
semifinal com a la final  i no els ha
tremolat el pols per decidir en els
moments calents.

Els monovers han  posat fi a la
segua brillant temporada amb uns
resultats de luxe (Campions del
Trofeu Festes de setembre, cisés
en lliga i campions del Trofeu
CIMA). Enhorabona.

CAMPIÓ DEL TROFEUCAMPIÓ DEL TROFEU
CIMA DE PETRERCIMA DE PETRER

QUINTQUINTA COPA COPA AMISTA AMISTADAD

J U L I O L   2011

Durante los días 25 y 26 de Junio se disputó en los campos de fútbol
Santa Bárbara la quinta edición de la Copa Amistad que un año más ha orga-
nizado el club "Los Amiguitos" de Monóvar. 

El torneo contó con la participación de ocho equipos, dos de Novelda,
otros dos de Elda, uno de Elche y tres equipos de Monóvar.

En la jornada de sábado la competición comenzó a las 9 de la mañana y
hubo partidos simultáneos en los dos campos, incluso por la tarde se disputó
algún partido de exhibición. Al día siguiente, domingo, el primer encuentro dis-
putado enfrentó al del tercer y cuarto puesto mientras que a las 11:30
comenzaba la final. Seguidamente se realizó la entrega de trofeos en la que
estuvo presente el Concejal de Deportes Emilio Orgilés y la Concejal Carolina
Albert.

El máximo goleador del torneo fue Oscar Polo Gómez, del equipo
Kelmesito. Este equipo se llevó el trofeo al  menos goleado. Por su parte el
equipo monovero de The Monster fue el conjunto más deportivo del campeo-
nato.

La clasificación final fue la siguiente:

1º Kelmesito (Elche), 2º Gran Rabuo (Novelda) 
3º Los Trropicales (Novelda), 4º Marvebicar (Monóvar)
5º Leones Indomables (Monóvar), 6º Pintura La Nieve
7º Esport Core (Elda), 8º The Monster (Monóvar)

12 HORAS DE PET12 HORAS DE PETANCAANCA

XXXIV CAMPEONAXXXIV CAMPEONATTO DEO DE
GALGALOCHAS POR POCHAS POR PAREJASAREJAS

Este sábado día 9 de Julio a partir de las 19 horas se disputaran en el
Centro Deportivo de Monóvar las finales de cada categoría del trigésimo
cuarto campeonato de galochas por parejas que se ha venido disputando
durante las ultimas semanas. Una vez finalizadas las finales tendrá lugar la
entrega de trofeos y seguidamente una animada cena fin de fiesta en la
terraza del propio Centro Deportivo.

Estos han sido los resultados:

La actividad del Club Galochas de Monóvar continúa tras este cam-
peonato. Ahora sus miembros se encuentran inmersos en la  organiza-
ción de las 24 horas y del campeonato mano a mano.

PRIMERA CATEGORÍA 
1º José Carlos y Álvaro
2º Paco y Vera
3º Jorge y Carlos
4º Guillermo y Tafarra

SEGUNDA CATEGORÍA
1ºMaqueda y Álvaro
2ºCompresor y Parrasa 2
3ºRoberto y Carrucha
4º Bessó II y Marcos II

TERCERA CATEGORÍA
1º José Carlos y Clavellina
2º Bessó y José Enrique
3º Manchego y Tim
4º Roky y Romero

CUARTA CATEGORÍA
1º Tribi y Borja
2º Benjamín y Marhuenda
3º Tama y David Puchero
4º Xixo y Antonio Pujalte

QUINTA CATEGORÍA
1º Enrique Santa y Julio Belda
2º Mona e Iván
3º Tito Juan y Juan de Dios

En todas las categorías se jugó
primero contra cuarto en las
semifinales, y segundo contra
tercero excepto en la 5ª dada la
retirada de Saúl y Adolfo (por
lesión). 

El equipo ganador.

Los Concejales Emilio Orgilés y Alessandra Bambagioni entregando los trofeos.
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AACTIVIDCTIVIDADES EN LAADES EN LA
PISCINA MUNICIPPISCINA MUNICIPALAL

Durante este mes de Julio
no hay escusa. Los monove-
ros/as podrán asistir y utilizar
las instalaciones del complejo
deportivo de la piscina municipal
dado que cualquier persona que
todavía no haya podida disfrutar
de estas instalaciones podrá
hacerlo pagando tan solo un
euro por día, siempre y cuando
se desplace acompañado por
uno de los abonados. Así es la
campaña "un amigo, un euro".
Con este precio simbólico
podrán utilizar durante todo el
día  todas las salas excepto la
piscina.

Por otra parte la dirección
de la Piscina Municipal Cubierta
de Monóvar informa que ha
organizado unos cursos intensi-
vos de natación para el mes de
Julio divididos  en dos quince-
nas. El primero ya está en mar-
cha pero aún llegan al segundo. 

El precio es de 25 euros
para los infantiles, 23 euros
para los juniors, 30 euros para
personas adultas. Pensionistas
y personas con algún tipo de
discapacidad tienen precio
reducido. 20 euros. Más infor-
mación e inscripciones, en la
propia piscina. 

EL COMPLEJO DEPORTIVO PONE EN MARCHA
LA CAMPAÑA "UN AMIGO, UN EURO" 

TRATRAVESIA A TVESIA A TABARCA ABARCA 
GUSTAVO CARRIÓN, TRAS MÁS DE 6 HORAS A NADO,
CONSIGUE EL RETO.

El nadador experto en larga distancia del  Club Triatló Bilaire
Gustavo Carrión tenía en mente el desafío de salir nadando desde
Santa Pola, llegar a la isla de Tabarca, rodearla y volver a Santa Pola.
Nuestro "Meca" particular, el domingo 5 de junio consiguió este reto
personal de nadar más de 20km., empleando en ello 6 horas y 15
minutos. Esta es la crónica de semejante aventura.

"El pasado 5 de junio por fin pude emprender mi aventura
particular, esa aventura que llevaba en mente desde hacía
muchos años. Mi reto personal era cubrir la distancia de 20km
y 500mt que separa Playa Lisa de Tabarca, darle la vuelta a la
isla y volver a Playa Lisa de regreso. Sobre las 7 de la mañana
me lance del barco para dirigirme a la playa, poner el cronóme-
tro a cero y empezar a nadar. El barco de apoyo marcaba el
recorrido a mi lado a una distancia de 2 a 3 metros. Las horas
empezaban a pasar y la soledad en el mar empezaba a invadir-
me, pero ahí estaban mis compañeros. Después de 1 hora y
media se lanzó al agua mi gran amigo de fatigas Antonio Samper
quien me acompañó hasta Tabarca y darle la vuelta a la isla.
Compartimos brazadas y casi 2 horas de nado. El paso por la isla
se hizo duro, después de casi 3 horas y 40 minutos el relevo no
se hizo de esperar. Samper subió al barco y se lanzo al agua mi
otro compañero Cabanes el cual  quiso acompañarme de regre-
so. La famosa barrera de las 5 horas acechaba, en esos momen-
tos de debilidad decidió meterse también en el agua Pascual
Vargas, el cual se había desplazado de Zaragoza expresamente
para compartir brazadas conmigo. Todo el trayecto estuve bajo
la atenta mirada de Marcos Vidal que se encargo de los avitua-
llamientos y de lo fundamental, el plan de entreno. Gracias a él
y a mis compañeros de nado, después de 6 horas y 15 minutos
por fin pise tierra y pude abrazarme y arroparme de mis fami-
liares y amigos que se desplazaron para ver la llegada"

Por otra parte, el 4 de junio se celebró la primera jornada de la
Copa Federación de Triatlón 2.011 en el VIII Triatlón Ciudad de Denia.
Samper con un tiempo de 1:05:37' quedó el 23º en la general abso-
luta. Marcos con un tiempo de 1:14:11' terminó el 33º en catego-
ría Veteranos y Tino con un tiempo de 1:17:36' terminó 7º entre los
Juniors. En categoría femenina, Mª Hermi con un tiempo de 1:19:21'
acabó en 6ª posición absoluta, mientras que Rosa con 1:37:19' ter-
minó 6ª en categoría Veteranas.

También se celebraba la V travesía a nado Playa de pinedo (1800
metros), con un total de 400 participantes.  Cabanes en la catego-
ría master C, con un tiempo de 32:54´, terminó en la posición 16.

ESPORESPORTSTS J U L I O L  2011

Durante las jornadas del 16 al 18 del pasado mes de Abril se dispu-
tó en el club SEK de Villafranca en Madrid el XVIII Trofeo Infanta Elena de
ponies. Esta cita es ineludible para los jinetes y amazonas pony. El pony
club Jalisco de Monóvar presentó al mismo un binomio en la categoría de
Ponies C- Aparta Van d´hoeve con su amazona Natalia Roteda Ruffino.
En esta edición la categoría C fue disputada por 70 ponies que acudieron
desde distintas zonas de España. 

En las dos primeras jornadas este binomio realizó dos magníficos
recorridos sin falta que la situaron en la final a la que sólo tuvieron acce-
so 20 ponies. En la jornada de la final volvieron a impresionar al público
con un perfecto recorrido lo que les situó en el desempate por el título
en su categoría junto a cuatro binomios más. 

El desempate en esta categoría dio toda la emoción a la que nos tie-
nen acostumbrados. En esta ocasión Natalia y Aparta lucharon y defen-
dieron su posición en el palmarés con corazón y valentía y consiguieron
una magnífica cuarta posición, dejando el nombre del Pony Club Jalisco y
a Monóvar en una excelente posición a nivel nacional.

TROFEO INFTROFEO INFANTANTA ELENAA ELENA

Gustavo invirtió 6 horas y 15 minutos en este duro reto.

EL PONY CLUB JALISCO DE MONÓVAR ACUDE
AL XVIII TROFEO INFANTA ELENA DE PONIES
CELEBRADO EN MADRID 

Natalia Roteda, del Poni Club Jalisco, en pleno salto.
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ENTREVISTENTREVISTA A LA A LORENZOORENZO,,
NUEVNUEVO CONCEJAL DE JUVENTUDO CONCEJAL DE JUVENTUD

J U L I O L 2011

Hola Lorenzo, bienvenido a esta aventura juvenil que
es la de tomar el timón de este barco:
Pregunta: ¿ A qué te dedicabas antes de ser
Concejal?
Respuesta: Hasta ahora no he hecho otra cosa que
no sea estudiar y formarme al máximo. Desde que
acabé los estudios de Bachillerato entré de lleno en
el mundo universitario, donde empecé cursando
Ciencias Políticas y de la Administración en la
Universidad Miguel Hernández de Elche, en el
Campus de Orihuela, donde junto a mis compañeros
pasé cuatro años fabulosos. También inicié la carre-
ra de Derecho recientemente, y fui Presidente de la
Asociación de Estudiantes Universitarios de
Monóvar durante más de dos años.
P: ¿Por qué aceptaste ir en la candidatura del
Partido Popular al Ayuntamiento de Monóvar?
R: Acepté ir en la lista electoral por el Partido
Popular por varios motivos, pero principalmente
podríamos englobarlos en torno a dos: uno seria por
motivos personales, y otro de relación con las per-
sonas que a día de hoy forman el grupo, la familia del
Partido Popular.
En cuanto al ámbito personal, ya he finalizado a falta
de unas asignaturas la Licenciatura de Ciencias
Políticas, que era una de mis metas personales y
profesionales, por lo tanto, una vez terminada
puedo afrontar este reto con el tiempo, la madurez
y el conocimiento suficiente que se merece no ya el
cargo, sino los monoveros. Considero también que
es un momento adecuado, porque todavía soy una
persona normal, que al igual que nuestro Alcalde, y
el resto de mis extraordinarios compañeros, vivi-
mos la calle, y nos preocupan y conocemos los pro-
blemas reales de los monoveros, sabiendo como
darles en la medida de lo posible una solución.
En cuanto a las personas, lo tengo muy claro. No
podía decirle que no al mejor Alcalde que ha tenido
Monóvar. Tal vez esta afirmación parezca exagera-
da, pero cuando haya pasado un tiempo, con la
cómoda perspectiva que el mismo otorga, se podrá
valorar el gran trabajo desempeñado durante los
años de gobierno de Salvador Poveda. Por él, por
Desiré, Inma, Carlos, Ramón, Alex, Jose Vicente,

Armando, Suni y tantas y tantas personas que
aportan su tiempo, sus ideas y sus ganas de mane-
ra desinteresada para seguir construyendo un
Monóvar mejor para todos, no podía dejar pasar la
oportunidad de formar parte de este gran equipazo.
Sin su apoyo, sin su especial preocupación que han
demostrado por mí, y el valor que le han dado a mis
opiniones y proyectos, tenía que estar con ellos, y
sin duda lo seguiré estando.
P:¿Qué piensas de la Concejalía de Juventud de
nuestra ciudad?
R:Es un orgullo poder dirigir la que sin lugar a dudas
es una de las mejores Concejalías de Juventud no
sólo de la comarca, sino me atrevería a decir que de
la provincia. Esta circunstancia tiene varios 'culpa-
bles', en primer lugar, nuestro Alcalde, Salvador
Poveda, quien siempre ha tenido una especial sensi-
bilidad por los jóvenes, sus ideas y sus inquietudes.
En segundo lugar, la anterior concejala de Juventud,
Maria Victoria Bernabé, quien desempeñó una mag-
nífica labor al frente de la Concejalía que sin duda
perdurará en el tiempo. Y en tercer y último lugar,
y no por citarlas más tarde tienen menos mérito,
todo el personal que hace posible que cada día Punt
Jove esté disponible y abierto para todos los mono-
veros.
P: ¿ Qué vas a ofrecerles a los Jóvenes?
R: Respecto a mi día a día, prometo trabajo, traba-
jo y más trabajo, junto con la ilusión y las ganas con
las que hemos llegado mis compañeros y yo al
Ayuntamiento de Monóvar. En cuanto a proyectos
de futuro, ya estamos en marcha para poder ofre-
cer más instalaciones, mejor servicio y más activi-
dades a todos los jóvenes. El Punt Jove tiene que
seguir funcionando y proporcionando ocio, alterna-
tivas y distintas actividades y talleres como hasta
ahora o más y mejor. Pero no nos vamos a quedar
ahí, no nos conformamos. Somos conscientes de
que el Punt Jove, en apenas 3 años desde su aper-
tura ha cubierto muchas de las carencias que tenía
Monóvar, pero su éxito entre los más jóvenes ha
propiciado que a día de hoy se haya quedado peque-
ño. Por tanto, buscaremos la manera de ampliar las
instalaciones, siendo conscientes de que dada la

situación económica, en un momento determinado
puedan existir otras prioridades. Como no, el
Parque del Salitre debe de convertirse en un punto
de encuentro para los jóvenes con espacios adecua-
dos para música al aire libre y deportes urbanos, al
igual que la zona del Matadero, que será rehabilita-
da completamente después de muchos años en un
estado indigno para todos los monoveros y monove-
ras. En cuanto a formación, seguiremos apostando
por mejorar las instalaciones de la Biblioteca y con-
vertirla en un referente educativo como se merecen
nuestros estudiantes, así como intentar traer a
Monóvar una extensión de la Escuela Oficial de
Idiomas, proyectos nada sencillos pero que nos tie-
nen ilusionados y dispuestos a realizarlos a todos
mis compañeros y a mí.
P: ¿ Qué les dirías a los jóvenes? 
R: Los jóvenes españoles, hoy en día vivimos una
situación difícil y compleja. Somos el colectivo que,
bajo mi punto de vista, más está sufriendo la crisis
económica, y con el 43% de desempleo juvenil tene-
mos el triste mérito de ostentar el récord de paro
entre nuestros jóvenes de toda la Unión Europea.
Nuestra prioridad ha sido y va a ser potenciar y
crear empleo, en especial para los más jóvenes,
teniendo y dejando muy claro las limitadas compe-
tencias que tenemos desde el Ayuntamiento. Por
ello, les hago un llamamiento para que no pierdan la
esperanza, para que no caigan en el desánimo, y que
desde mi posición como Concejal de Juventud estoy
siempre dispuesto a luchar por todos ellos, apoyar-
les, escucharles y hombro con hombro, liderar el
cambio y la recuperación que tanta falta nos hace. 

TRAS EL RESULTADO DE LAS ELECCIONES Y LA INCORPORACIÓN DEL NUEVO GRUPO DE GOBIERNO, SE PRESENTÓ EN LA CONCEJALÍA DE JUVENTUD,  EL
CONCEJAL QUE TOMA LAS RIENDAS DE LA MISMA EN ESTA LEGISLATURA, DON LORENZO LORENZO SILVESTRE. A PESAR DEL POCO TIEMPO QUE LLEVA
COMO TAL, SE HA PUESTO LAS PILAS Y SE HA SUMADO A CUÁNTAS ACTIVIDADES ESTABAN YA EN MARCHA. ES DE LA OPINIÓN QUE SOLO ESTANDO CON
LOS JÓVENES SE PUEDE CONOCER SUS INQUIETUDES, POR LO QUE SE HA VENIDO DE EXCURSIÓN CON LOS VOLUNTARIOS, PARTICIPANDO EN TODAS LAS
ACTIVIDADES, HA CONOCIDO A TODOS LOS MONITORES, HA ASISTIDO A UNAS JORNADAS SOBRE EMPLEO Y FORMACIÓN EUROPEO… ESTA PREPARANDO
LA FIESTA DE LOS UNIVERSITARIOS Y CADA DÍA QUE LLEGA A PUNTJOVE LO HACE CON UNA NUEVA PROPUESTA, SI NOS DESCUIDAMOS ESTE CHICO NOS
VENDE MONÓVAR, COMO NO TIENE DESPERDICIO HEMOS QUERIDO CONOCERLO MÁS A FONDO PARA LO QUE LE HEMOS HECHO ESTA ENTREVISTA.

El nuevo concejal con voluntarios de Punt Jove.El nuevo concejal con voluntarios de Punt Jove.
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"CONEIX MONÒVER""CONEIX MONÒVER"

ALALUMNES DE TERCER DEL CEIP AZORIN PUMNES DE TERCER DEL CEIP AZORIN PARTICIPEN EN UNARTICIPEN EN UN
PROJECTE PER CONÉIXER LA NOSTRA POBLAPROJECTE PER CONÉIXER LA NOSTRA POBLACIÓCIÓ

Els alumnes i les alumnes de tercer del CEIP
AZORIN hem donat per finalitzat un projecte
de treball que ens ha donat moltes alegries,
l'estudi de Monòver.

Després de posar en comú què volíem saber
del nostre poble vam començar a treballar de
valent.

I portàrem a terme moltíssimes activitats,
com ara: conéixer la nostra història, la nostra
llengua, el vestit típic, els menjars, les peda-
nies, els carrers...

També vam aprofitar el dia de la dona tre-
balladora per donar a conéixer les nostres
dones, com Dolores Cortés, la tia Martella…
Per fer-ho vam portar informació i vam entre-
vistar molts monovers i monoveres que ens
donaren informació de què necessitàvem, com
ara: 
-Els nostres iaios i iaies.
-Paül Limorti que ens explicà d'on venien les
nostres paraules el que va donar peu per fer
un vocabulari monover.
-José Carlos, Secretari de l'Ajuntament amb
el qual vam aprendre com funciona i com s'or-
ganitza el Consistori.
-Lucas, pare d'un alumne que ens va fer una
riquíssima recepta "la gatxamiga" de la qual
vam prendre nota.

A més a més, ens vam dividir en 4 grups per
estudiar el que ells consideraren com els 4
grups dels nostres famosos, que es dividien
en: alcaldes, metges, artistes (músics, pin-
tors i fotògrafs) i escriptors. Cada grup,
buscà informació per fer un mural amb les bio-
grafies d'aquestos personatges. 

I com no, voliem conéixer-los! I què millor
que entrevistar-los, be anant a visitar-los o
visitant-nos ells a nosaltres. Els triats foren:
Alicia Verdú (metja), Paco Corbí (escriptor i
mestre), Natxo Vidal (músic), Xavi García
(pintor), Albert Verdú (fotògraf) i Salvador
Poveda (alcalde). 

A tots i totes hem d'agrair-los la seua
col·laboració desinteressada i tot el que ens
van aportar.
Però encara hi ha més, va haver-hi 3 sorpre-
ses: d'una banda el I Concurs de Fotografia de
Monòver del CEIP AZORÍN, d'altra la visita a
l'aula de la natura de les Cases del Senyor
que, des de l'Ajuntament ens van deixar parti-
cipar. Per últim també participàrem en el con-
curs de dibuix Recapacita on realitzàrem un
mural del nostre poble ideal que seria aquell
sense fronteres.
Però el nostre projecte no finalitzava ací, tenia

un final. Realitzar un documental com aquells
que veiem a la TV, però fet per nosaltres a la
nostra manera. 
Així que vam triar quins edificis ens pareixien
interessants i per parelles preparàrem des-
cripcions d'aquestos, que vam utilitzar al
documental. A més, les visites fetes i la recep-
ta de la gatxamiga havien d'aparéixer. Va que-
dar molt divertit i serà un bon rècord del tre-
ball fet!

De segur que voldreu conéixer i saber del nos-
tre treball, per fer-ho podeu visitar:
-La Viquipèdia Escolar de Monòver:
http://monover.cat/index.php/Monòver
-El nostrebloc:
http://beaguardiola.blogspot.com/search/label/CON
EIX MONÒVER
-El nostre periòdic digital:
http://ceipazorin.wordpress.com/category/g-tuto-
ria-de-tercer/

EDUCEDUCACIÓACIÓ J U L I O L 2011

LL’Alcalde Salvador P’Alcalde Salvador Poveda va rebre als alumnes deoveda va rebre als alumnes de
l’Azorín al saló on es fan les sessions a l’Ajuntamentl’Azorín al saló on es fan les sessions a l’Ajuntament

TTambé van passar pel taller de Xavier García.ambé van passar pel taller de Xavier García.

El grup al complet junt a l’esglèsia.El grup al complet junt a l’esglèsia.

Un treball en equip.Un treball en equip.

Visita aula natura.Visita aula natura.
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El pasado día 22 de mayo, hablaron los ciu-
dadanos a través de las urnas. El Partido
Popular conquistó en casi toda España el
triunfo tan esperado. Mayorías absolutas por
doquier. Enhorabuena y muchas felicidades.
Los ciudadanos, esperan ahora que ese enor-
me poder que le ha dado al Partido Popular, lo
administre con honestidad y prudencia, con
lealtad hacia nosotros, los ciudadanos de a
pié, y consigan mejorar con sus políticas, el
enorme desaguisado que padece España.

Dicho esto, haré un pequeño análisis, desde
mi modesto entender, y bajo mi punto de
vista, de los resultados en nuestra ciudad,
Monóvar.

Los electores y electoras, monoveros,
7.288 votos válidos, no parece que hayan
estado muy de acuerdo con las candidaturas
concurrentes en estas elecciones municipa-
les. No han premiado a los dos grandes parti-
dos, P.P. y P.S.O.E., con esa ansiada mayoría
que sus candidatos venían reclamando a lo
largo de la campaña electoral. Ambas forma-
ciones tendrán que analizar el porqué. En mis
dos trabajos anteriores publicados en los
Veïnats, 306 y 307, apuntaba algunas de las
posibles causas para que así haya ocurrido.

El Bloc del Sr. Ginés, ha sufrido el mayor
castigo perdiendo 150 votos respecto de las
anteriores de 2.007, en las que obtuvo 634
votos, y si tenemos en cuenta que la forma-
ción de Izquierda Unida no ha participado en
estas elecciones, como lo hizo en 2.007, en
las que obtuvo 353 votos, más todavía. El
candidato Sr. Ginés, en sus mensajes, recla-
maba para él, el voto de izquierdas, argumen-
tando que él, era el único representante de
izquierdas y "Progresista" que concurría a
estas elecciones. Es posible que así sea, pero
el Sr. Ginés, me da la sensación que tiene
poca o le falla la memoria.

Estimado Sr. Ginés, es que Vd. no recuerda
la tangana que se organizó en el pleno de
investidura de Salvador Poveda, hace cuatro
años, cuando Vd. tan de izquierdas, como dice
que es, con estos votos, repito, 634, dio la
alcaldía al Partido Popular, ¿no le suenan los
gritos e insultos que recibió de sus votan-
tes?.  ¿No recuerda que incluso tuvo que ser
escoltado por la Guardia Civil?. Esta más que
claro, ha recogido aquello que sembró. En
España todavía no estamos preparados para

entender estas alianzas. Este comentario no
tiene nada que ver con su experiencia y cono-
cimientos para desenvolverse en un ayunta-
miento.

Por último el GIMV, del Sr. Orgilés, ha sido
el gran triunfador de estas elecciones, obte-
niendo 1.028 votos, 521 más que en el
2.007, y a solo 64 votos de haber obtenido el
tercer concejal, arrebatándoselo al P.S.O.E.
que hubiera quedado con solo 6 ediles.
Felicitaciones Sr. Orgilés, a Vd, y a todo su
equipo por haber sabido llegar con sus men-
sajes a estos 1.028 ciudadanos y ciudadanas.

También cabe comentar los 153 votos en
blanco y 284 nulos y una abstención del
23,14%, menor en un 0,90% respecto de
las anteriores de 2.007, y una disminución
censal de 337 votantes, y cabe preguntarse
a quien castigan estos votos, decisivos para
consolidar mayorías.

Comentados estos resultados electorales,
solo resta pedir al alcalde y concejales que
formen gobierno, que realmente trabajen, por
y para el pueblo, y por ende para todos los
ciudadanos. (utilizo los mismos términos que
algunos candidatos han recitado en la campa-
ña electoral). Que no solo hablen del paro y de
las pobres familias afectadas, en campaña
electoral, que tengan más decoro. Ahora se
muestran tan preocupados y su argumento
principal es tratar de solucionar ésta enorme
lacra social, siendo,-dicen-, su principal preo-
cupación; tendremos que preguntarles que
han hecho durante los últimos 8 años de
gobierno, cuando en nuestra ciudad se han
realizado importantes obras y actuaciones de
distinta índole y prácticamente no ha interve-
nido ninguna empresa, ni comercio, ni traba-
jadores de nuestra ciudad. ¿A quién se lo han
adjudicado? ¿Quienes lo han decidido? ¿Algún
funcionario, quizás?. No es de recibo, rectifi-
quen.

La caridad empieza por uno mismo. En este
asunto estoy totalmente de acuerdo con el
Sr. Paco Picó, que lo viene reclamando habi-
tualmente, aunque no solo hay que reclamar-
lo, hay que actuar en cada ocasión y forzarlo
al máximo.

Y por último, quiero recoger los últimos y
vivos comentarios sobre la noticia aparecida
en el diario Información, el pasado jueves día
26 de mayo, sobre el embargo del sueldo a

nuestro alcalde en funciones y candidato del
P.P. a ocupar de nuevo la alcaldía. Noticia que
lamento y no voy a comentar. Si comentaré la
otra que en mi opinión tiene muchísima tras-
cendencia para nuestra ciudad, y es la
siguiente: "Enrique Ortiz reclama al
Ayuntamiento de Monóvar, 22 millones por la
paralización del PAI de los Mayorazgos". Esto
si que tiene miga. "El consistorio dice que el
proyecto quedó archivado ante los incumpli-
mientos de los promotores del plan".

Ante este -notición-, nos tenemos que
hacer muchas preguntas, por ejemplo: ¿El Sr.
Ortiz y sus empresas inician estas actuacio-
nes porque no tienen otra cosa que hacer?.
¿En concepto de que reclaman estos 22
millones de euros -3.660.000.000, millones
de las antiguas pesetas-?. ¿Este dinero o
parte de él fue entregado a nuestro ayunta-
miento, y en que concepto, si así ocurrió?.

Como es natural, no puedo conocer las inte-
rioridades de estas cuestiones, y esperemos
que la afirmación del consistorio sea real y
cierta, y tenga toda la razón, ya que de lo
contrario, esto sería una verdadera ruina
para todos los monoveros y monoveras, y por
supuesto habría que pedir todo tipo de expli-
caciones y responsabilidades a la Corporación
Municipal que concretó y firmó estos acuer-
dos. 

Ojo, tengamos claro que cuando se actúa o
reclama algo al Ayuntamiento, se hace a
todos los ciudadanos. El Ayuntamiento no es
un ente al margen de todos nosotros. El
Ayuntamiento se nutre de nuestros impues-
tos, y nos devuelve, descontado el peaje, (llá-
mense: sueldos de los políticos, funcionarios,
etc. etc.) transformados en servicios, parte
de estos impuestos, (Limpieza, alumbrado,
caminos, planes de choque, fuentes -a que
precio-, etc.etc.). O sea, que si comparamos
lo que damos, vía impuestos, con lo que reci-
bimos, creo que siempre salimos perdiendo,
nosotros, los de a pié, así que mucho ojo, y a
seguir la información, y una cosa más: A la
nueva corporación que surja de los obligados
acuerdos, que nos diga la verdad y que conoz-
camos a ciencia cierta la verdadera situación
de éste asunto. Esto no es ninguna broma.

José María Monzó Giner

TTODO  LLEGAODO  LLEGA

La Concejalía de Cementerio informa a la población que durante los meses de Julio y  Agosto el horario del Cementerio Municipal será el siguiente:  De
lunes a viernes, por las mañanas de de 9 a 13 horas. Por las tardes permanecerá cerrado. Los sábados abrirá por las mañanas de 9 a 12 y por las tardes
de 4 a 7. Los domingos y festivos el recinto abrirá únicamente por las mañanas de 9 a 13 horas.  

HORARIO DE VERANO DEL CEMENTERIO MUNICIPAL
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SABIA VD. : Que en el nº 354 del semanario EL PUEBLO, de
Monóvar, el 15 de Agosto de 1.908, se daba un detalle del movi-
miento de viajeros en el tren, detallando los billetes que se habían
vendido en un día. Decía: Tren Mixto 128, Tren correo 88, Tren
carreta 111, Tren especial 15, Tren Mixto Andaluz 212, Total 554
billetes, en un solo día. (Observe el amable lector que este movi-
miento era el de salida, el de entrada lo dejo a criterio suyo).

SABIA VD. : Que el día 24 de Junio de 1.778 la Junta de la
Mayordomía de la Virgen del Remedio determinó que cada
Mayordomo además de la limosna contribuyera con una barchilla
de trigo y otra de cebada para mayor esplendor en la devoción y
fiestas de nuestra Madre y Patrona la Virgen del Remedio. Dice el
escrito que esta cantidad en especie si se traduce a metálico era
superior al importe de un jornal de un día de trabajo.

SABIA VD. : Que en el año 1.977 nacieron en Monóvar 211 y
fallecieron 98, y la población de derecho arrojaba los siguientes
datos: Varones 5.436; Mujeres 5.716; total 11.152. Inmigrantes
90; emigrantes 24. Los mozos de este reemplazo fueron 90; naci-
dos en 1.957, de los cuales 65 son nativos. Se declararon útiles
para el servicio 77 y no aptos 10, concediéndose 2 prórrogas de
1ª clase mientras que uno fue declarado prófugo. En enseñanza se
matricularon en preescolar los siguientes : Colegio Divina Pastora
118; Colegio Cervantes 123; guardería infantil Mare de Deu del
Remei, 76; total 317. En educación General Básica: Cervantes
945; Azorín 271; Divina Pastora 317; total 1.533.

SABIA VD. : Que un alcalde monovero llegó a ser Conde de los
Llanos, Grande de España, Ministro de Hacienda, Diputado a
Cortes y Senador del Reino. La solución en el próximo número.

SABIA VD. : Que en las fiestas de septiembre de 1.914 se cele-
bró una corrida de toros muy buena, porque el año agrícola tam-
bién fue muy bueno, las cuadrillas de segadores vinieron con
muchos duros de plata y por la fiestas todos vestían su blusa
nueva negra, sus pantalones también negros, su sombrero y sus
alpargatas de paño, también de color negro. A la hora de empezar
la corrida la plaza llena era toda de color negro, y al hacer el
"paseillo" uno de los toreros se ve que era muy supersticioso,  dijo
que no toreaba por que la plaza estaba de luto. Más detalles ya no
hay. Si algún descendiente de aquellas personas que fueron a los
toros oyó hablar a sus padres o abuelos de aquel suceso, me gus-
taría hablar con él.

SABIA VD. : Que en Monóvar había un hombre que de apodo le
llamaban "Tallaí", y era el que traía los toros desde su ganadería
hasta Monóvar por las veredas porque conocía a la perfección, por
no decir palmo a palmo, el camino, casi siempre desde la sierra de
Alcaraz (Albacete) y de la ganadería de Samuel Flores, o de los
Flores, que era una familia muy grande y casi todos criaban toros
de lidia. El empresario Pedro Román Deltell, tenía depositada  toda
su confianza en él, pero una vez se le presentaron problemas por
que algún toro se salía de la manda y perdió un día o dos, pero para
tranquilizar al Onque Pere Pita, dejó a los toros a buen recaudo y
se acercó al pueblo más cercano para ponerle un telegrama que
decía "TOROS Y YO BIEN FIDEO". Por  este telegrama, pasó a la his-
toria local el Onque Tallaí.

SABIA VD. : Que en el mes de Mayo se han celebrado tres
matrimonios por la Iglesia y tres por lo civil. Han habido siete naci-
mientos y seis fallecimientos.

José Mallebrera Alfonso

EL CERRAJERO EL CERRAJERO 
DEL CIELDEL CIELOO

J U L I O L  2011COL.LCOL.LABORACIONSABORACIONS

Como de todos es sabido, el Cielo está lleno de puertas y
ventanas, con sus correspondientes cerraduras y llaves.
Debido a la humedad, seguramente a causa de las nubes,
y también, como no, por los años transcurridos desde la
última revisión, la mayoría están oxidadas, rotas y casi
todas las llaves extraviadas.
Los que lo vieron, contaban que el otro día, San Pedro,
estaba preocupado e incluso un "pelín" enfadado por este
enojoso asunto.
El Señor no hacía más que reírse de su fiel colaborador,
pero éste le repetía que la situación se estaba volviendo
insostenible; cualquier día, decía, la única puerta que fun-
ciona se va a estropear y entonces ¡a ver que hacemos…!
Al final, Dios, compadecido de las súplicas de su buen
amigo, decidió que lo mejor era llamar a un buen cerraje-
ro… y por supuesto tenía que ser el mejor… y claro,
llamó a Antonio.
Al principio, nuestro amigo se resistía, tenía muchas cosas
que hacer aún en la Tierra y sobre todo estaba su familia
a la que no quería abandonar,  quedaban cuevas por cata-
logar en el Coto,  clasificar todas sus fotos, las reuniones
de los jueves con el club de espeleología, preparar el pró-
ximo disfraz para carnaval, tenía que volver a Sa Caleta en
Eivissa … pero ¿quién puede negarse a una llamada de tal
envergadura? Por tanto al final dijo "hágase tu voluntad" y
se fue, tal como había vivido, tranquilo y en paz, "sense
pols ni remolí".
Me han contado que le han nombrado Jefe de
Mantenimiento y con la moto que siempre tiene a la puer-
ta se dedica a reparar, hoy una ventana que no encaja,
mañana una cerradura que le falta aceite, de nube en
nube, con su permanente sonrisa en los labios,  siempre
maquinando algún invento que mejore la vida ahí en el
Cielo, infinitamente feliz para toda la eternidad.
Antonio, no te olvides de nosotros, nosotros no podríamos
hacerlo ni aunque quisiéramos.  

Tus amigos

Un cuento de amor y esperanzaUn cuento de amor y esperanza
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EL CENTRO DE DÍA “LA PEDRERAEL CENTRO DE DÍA “LA PEDRERA””
EN LA GRANJA ESCUELA “LA CALABASSAEN LA GRANJA ESCUELA “LA CALABASSA””

15 NIÑ@S CELEBRAN UN DÍA DE MONA REPLETO DE ACTIVIDADES RELACIONADAS CON EL CAMPO

DentrDentro del calendario anual de actividades, las Educadoraso del calendario anual de actividades, las Educadoras
y los 15 niñ@s que acuden al Centry los 15 niñ@s que acuden al Centr o, nos fuimos a celebraro, nos fuimos a celebrar
la "MONA" a la Granja Escuela la Calabassa. la "MONA" a la Granja Escuela la Calabassa. 

LL os Monitoros Monitor es de la Granja a través de Tes de la Granja a través de Talleraller es y Juegoses y Juegos
les enseñarles enseñaron los trabajos que se ron los trabajos que se r ealizan en una huerta, asíealizan en una huerta, así
como el vivir en y del campo, cuidando también de sus animacomo el vivir en y del campo, cuidando también de sus anima--
les.les.

Para la prPara la pr eparación de la comida los chavales reparación de la comida los chavales r ecogierecogier on deon de
la huerta prla huerta pr oductos que luego se emplearoductos que luego se emplearon para hacer laon para hacer la
ensalada, la pizza. Tensalada, la pizza. También rambién r ecogierecogier on huevos de las gallinason huevos de las gallinas
con los que elaborarcon los que elaboraron una "coca boba" para la merienda,on una "coca boba" para la merienda,
amasando ellos mismos los ingramasando ellos mismos los ingr edientes.edientes.

LL as Monitoras oras Monitoras or ganizarganizar on dos gron dos gr upos,  upos,  
según edades, para la rsegún edades, para la r ealización de los siguientes Tealización de los siguientes Talleraller es;es;
*Identificar distintos tipos de pájar*Identificar distintos tipos de pájar os.os.
*Difer*Difer enciar los sonidos de algunos animales, como la perenciar los sonidos de algunos animales, como la perdiz.diz.
*Obser*Obser var e identificar las zonas montañosas de alrvar e identificar las zonas montañosas de alr ededorededor
como Lcomo L a Peña La Peña L a Zafra, El Cid, etc., desde un obsera Zafra, El Cid, etc., desde un obser vatoriovatorio
constrconstr uido en un árbol.uido en un árbol.
*Conocer y difer*Conocer y difer enciar el arbolado de los distintos montes.enciar el arbolado de los distintos montes.
*T*Taller de vestimenta y maquillaje para dos raller de vestimenta y maquillaje para dos r eprepresentacionesesentaciones
teatrales con las que al final del día nos deleitarteatrales con las que al final del día nos deleitar on.on.

*Apr*Aprovechando materiales rovechando materiales r eciclados, confeccionareciclados, confeccionaron difeon dife --

rr entes modelos de carteritas que luego se llevarentes modelos de carteritas que luego se llevaron a casa.on a casa.
En la valoración hecha por las Educadoras del CentrEn la valoración hecha por las Educadoras del Centr o de Díao de Día
de Menorde Menores, destacamos.es, destacamos.
*Máxima participación de los niñ@s.*Máxima participación de los niñ@s.
*El r*El r espeto por las instalaciones y el entorespeto por las instalaciones y el entorno que tuvierno que tuvier on.on.
*Muy buena convivencia entr*Muy buena convivencia entr e ellos.e ellos.
*Ampliación de conocimientos.*Ampliación de conocimientos.
*Aporte de un día muy positivo en sus vidas.*Aporte de un día muy positivo en sus vidas.
CONCLCONCLUSIÓN:USIÓN:

Destacamos el trato y la orDestacamos el trato y la or ganización sobrganización sobresaliente, poresaliente, por
parte del Equipo Responsable de la Granja Escuela “Lparte del Equipo Responsable de la Granja Escuela “L aa
Calabassa”, Chelo y FCalabassa”, Chelo y Ferer rán.rán.
LL a satisfación de las Educadora satisfación de las Educadores del Centres del Centr o de compro de comprobar elobar el
rr esultado de la consecución de objetivos comoesultado de la consecución de objetivos como : la solidaridad,: la solidaridad,
el rel r espeto, crespeto, cr ecimiento personal, que son las bases del traecimiento personal, que son las bases del tra--
bajo que desde el Centrbajo que desde el Centr o se ro se r ealiza a lo larealiza a lo lar go de todo el año.go de todo el año.

EL EQUIPO DEL CENTRO DE DÍAEL EQUIPO DEL CENTRO DE DÍA
Caridad HerCaridad Hernándeznández

Pepa PovedaPepa Poveda
Reme BuendichoReme Buendicho

Un árbol sirve de observatorio para identificar la zona.Un árbol sirve de observatorio para identificar la zona.

LL os niños del Centro de Día en una divertida actividad.os niños del Centro de Día en una divertida actividad.

El año pasado fuerEl año pasado fuer on 103 personas, este casi elon 103 personas, este casi el
doble 193, se ha convertido en una tradición que condoble 193, se ha convertido en una tradición que con
el buen tiempo oyentes, colaboradorel buen tiempo oyentes, colaboradores y locutores y locutores dees de
Radio Monóvar se rRadio Monóvar se r eunan una noche para cenar juntos,eunan una noche para cenar juntos,
charlarcharlar, conocerse y sobr, conocerse y sobre todo re todo r eireir, así ocur, así ocur rió elrió el
pasado 11 de junio en un céntrico rpasado 11 de junio en un céntrico r estaurante queestaurante que
como se ve en la foto casi se queda pequeño para estecomo se ve en la foto casi se queda pequeño para este
evento.evento.

Desde Radio Monóvar querDesde Radio Monóvar quer emos dar las gracias aemos dar las gracias a
todos los que asistiertodos los que asistier on y a los que no, no pasa nada,on y a los que no, no pasa nada,
el año que viene rel año que viene r epetimos.epetimos.

TTenemos los mejorenemos los mejor es oyentes del mundoes oyentes del mundo

LA CENA CON LLA CENA CON LOS OOS OYENTES 2011YENTES 2011




